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ZAPISNIK 

sa XVI. sjednice Lokalnog ekonomskog vijeća 

 

Sastanak je održan u petak 3.11.2020.. godine putem elektroničke pošte. Na sastanku su 

sudjelovali članovi  LEV-a ispred Općine Posušje i Općinskog vijeća: Općinski načelnik 

Branko Bago, Predsjednik OV-a Ivan Lončar, Dragica Lebo Voditeljica Jedinice za lokalni 

ekonomski razvoj, Ana Begić Savjetnica općinskog načelnika za opću upravu i razvoj. Ostali: 

Stipe Bešlić predstavnik TPP-a,  Marstela Ramljak P&S Produkcija d.o.o., Ivan Čutura 

Projekt 3D d.o.o., Pere Lončar Lončarplast d.o.o., Tanja Bakula ispred Razvojne agencije 

Županije Zapadnohercegovačke (HERAG), Krasnodar Petrović Planet d.o.o., Ivan Jurilj Ured 

Vlade ŽZH za europske integracije. 

Nije sudjelovao: Željko Pavković Tropicana bar d.o.o., Damir Vican Miviko d.o.o., Željko 

Tolo Pluton d.o.o., Frano Lebo Vodovod d.o.o. 

 

Budući da je postojao kvorum za rad, jednoglasno je usvojen sljedeći predloženi  

 

DNEVNI RED 

1. Usvajanje zapisnika sa XV. sjednice Lokalnog ekonomskog vijeća Posušje  

2. Predstavljanje Javnog poziva Federalnog ministarstva poljoprivrede, 

vodoprivrede i šumarstva 

3. Predstavljanje Javnog poziva Federalnog ministarstva energije, rudarstva i 

industrije 

4. Predstavljanje procesa izrade Strategije razvoja općine Posušje za razdoblje 

2021-2027 

5. Razno 

 

Ad.1. Zapisnik je usvojen jednoglasnom odlukom svih članova te nije bilo nikakvih dopuna i 

prijedloga za izmjenama prilikom usvajanja.  
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Ad.2. Članovima Lokalnog ekonomskog vijeća predstavljen je Javni poziv Federalnog 

ministarstva poljoprivrede, vodoprivrede i šumarstva. Predmet Javnog poziva je podnošenje 

prijava radi dodjele financijske pomoći ugroženim subjektima iz poljoprivredno-

prehrambenog sektora u okolnostima izazvanim pandemijom COVID-19 koja se uplaćuju na 

račun korisnika financijske pomoći prema kriterijima propisanim ovim Javnim pozivom. Za 

realizaciju ovog Javnog poziva osigurana su sredstva u iznosu od 10.000.000 KM iz 

Proračuna Federacije Bosne i Hercegovine za 2020. godinu. Maksimalni dozvoljeni iznos 

financijske pomoći koji se može dodijeliti jednom korisniku po ovom Javnom pozivu ne 

može preći iznos od 700.000 KM. Pere Lončar iz tvrtke Lončarplast d.o.o. kazao je kako je 

ovaj poziv jako dobar i kako će stvarno poslužiti ukoliko sredstva ostvare stvarni proizvođači 

koji su kao i svi pretrpjeli posljedice pandemije. 

 

Ad.3. Kao i kod točke 2 dnevnog reda članovima je predstavljen Javni poziv Federalnog 

ministarstva energije, rudarstva i industrije. Cilj dodjele financijske pomoći po ovom Javnom 

pozivu je očuvanje radnih mjesta i osiguranje podrške za očuvanje i poboljšanje likvidnosti 

gospodarskih društava u izvozno orijentiranim granama industrije, za prevladavanje 

vanrednih okolnosti koje je izazvala pandemija COVID-19. Financijska pomoć predstavlja 

dodjelu bespovratnih financijskih sredstava ugroženim granama industrije u Federaciji Bosne 

i Hercegovine u okolnostima izazvanim pandemijom COVID – 19, koja se uplaćuju na račun 

korisnika financijske pomoći sukladno kriterijima iz ovog Javnog poziva. Pere Lončar se 

osvrnuo i na ovaj poziv te kazao kako je i ovaj poziv izuzetno koristan. 

 

Ad.4. Strategija razvoja općine Posušje 2014-2023 revidirana je 2019. godine te je tako na 

Općinskom vijeću usvojena Revidirana strategija razvoja općine Posušje 2019-2023. 

Strategija razvoja Općine Posušje trenutno se usklađuje sa novom metodologijom za 

planiranje strateških dokumenata, propisanom Zakonom o razvojnom planiranju i Uredbom o 

strateškom planiranju. Marstela Ramljak kazala je kako je potrebno pristupiti izradi prostornih 

planova kao i detaljnih urbanističkih planova. Ovakvo planiranje je preduvjet svakog razvoja. 

Dosadašnja praksa stihijskog i „točkastog“ rješavanja pojedinačnih urbanističkog problema u 

konačnici nas vodi u nerješive situacije vidljive u susjednim općinama. Općina Posušje 

svakako će ovaj prijedlog uvažiti. 

 

Ad.5.  Pod točkom razno nije bilo značajnijih komentara. 

 

Zapisničar                                                                                  Predsjednik LEV-a 

Dario Ćorić                                                                                  Ivan Lončar 

 


